
 

 

ELŐREHALADÁSI JELENTÉS 
A HAZAI SPORTTUDOMÁNYI FELSŐOKTATÁS ERŐSÍTÉSE NEMZETKÖZI JÓ GYAKORLATOK 

ALAPJÁN (TÁMOP-4.1.2.E-15/1/KONV-2015-0004) 

A Gál Ferenc Főiskola (GFF) kutatócsoportja jelen előrehaladási jelentés elkészítésének 
napjáig elvégezte azon előzetes megalapozó kutatásokat, amelyek a projekt megkezdéséhez 
szükségesek voltak, elkezdődött továbbá a magyar felsőoktatási intézmények képzési kínálatát 
és módszereit. Elkészült és kiküldésre került a konzorciumi tagoknak az erről készült 
tanulmány első fele (amely nem a végső tanulmány teljes terjedelmének első, teljesen kész 
fele, hanem egy draft verzió). Ez alapján meghatározta azon szempontrendszert, amely 
alapján a külföldi felsőoktatási intézmények átvilágításra kerülnek. Az így keletkezett ún. 
"intézményi profil vázat" átadásra került a külső szolgáltatónak.  

A szolgáltató az "intézményi profil váz alapján" nemzetközi volumenű kutatást végez a 
következő területi fókusszal: Szerbia, Európa, USA, valamint Ázsia és/vagy Afrika. Elkészült és 
kiküldésre került a konzorciumi tagoknak az erről készült tanulmány első fele (amely nem a 
végső tanulmány teljes terjedelmének első, teljesen kész fele, hanem egy draft verzió). 
Ugyanez igaz a nemzetközi szervezetek iránymutatásait, a sport és sport képzések hazai és 
legfontosabb EU-s jogszabályi hátterét, az e-learninget, valamint a a quantified self témakörét 
feltáró tanulmányokra is. 

Megtörtént a kérdőív fejlesztése és egyeztetése a hazai felsőoktatási környezetben nem, vagy 
kevésbé alkalmazott képzési módszerek feltérképezésére.  

Megtörtént a konzorciumi partner által elkészített szoftver tesztelése, gyenge pontjainak 
feltárása, ennek egyeztetése a fejlesztőkkel 

A GFF kollégái kontaktokat gyűjtöttek a primer lekérdezés végrehajtásához, nemzetközi 
releváns szervezetek e-mail címeit összegyűjtötték és szelektálták, illetve elkészítették a 
kapcsolatfelvételhez szükséges levél szövegét. 

A GFF kiküldte a címlista alapján a kérdőíveket online, és egyeztetést végzett a fejlesztővel azt 
a kérdést vizsgálva, hogy a kérdőívek visszaérkezését milyen módon tudjuk követni. A GFF 
folyamatosan figyeli a beérkezett válaszokat az online adatbázisban.  

2015. október 14-én a GFF sikeresen tartotta meg a projekt nyitó konferenciáját, amelyen a 
MOL-Pick Szeged kézilabdacsapat teljes vezetősége a projekt vendége volt, és előadást 
hallhattunk a MOL-Pick Szeged klubmodelljéről, marketing tevékenységéről, utánpótlás 
munkájáról és a felnőtt csapat stratégiai és operatív tervezési munkájáról, utóbbit a csapat 
világbajnok spanyol edzője, Juan Carlos Pastor előadásában.  

A konferencián előadóként részt vett továbbá Fekete József, a Magyar Kézilabda Szövetség 
Játékvezetői Albizottságának tagja, valamint dr. Bozóky Imre, a Magyar Labdarúgó Szövetség 
1999-2006 közötti elnöke, valamint természetesen a projekt team tagjai. 

A következő héten a fent említett kutatások időarányos előrehaladása fog történni, kollégánk, 
Molnár Gabriella részt vesz a debreceni konferencián, illetve folyamatosan figyeljük a 
kérdőívek beérkezési ütemét, és scenáriókat állítunk fel az elégtelen 
beérkezési arány kezelésére. 

 

Szeged, 2015. október 15. 


